
Protokoll från styrelsemöte nr 1

2025–01 – 08

I Orkesta Hembygdsförening.

Närvarande: Lise Nelzén, Gunilla Forsberg, Eva Jansson, Vulic, Irene Öman,

Peter v Schoultz, Åsa Westberg

Förhindrade: Christina Birger, Johan Hellberg, Michel Louis

1. Mötet öppnades och dagens mötesordförande Lise hälsade välkommen till årets första 
möte.

2. Föregående protokoll, som ägnades helt åt adventsfirandet, lagt till handlingarna.

Sedan dess har vi också haft ett möte med Cecilia Karlsson från Studieförbundet 
Vuxenskolan angående kommande samarbete. Detta landade i ett tvåårigt avtal där vi 
anordnar aktiviteter som t.ex. studiecirkel, föredrag, utställning i bygdegården och i 
gengäld får hjälp med ledarutbildning, administration, annonsering et. c. Även visst 
ekonomiskt stöd kan bli aktuellt.

Vi ser också gärna samarbeten med andra föreningar i kommunen.

För att på bästa sätt kunna följa upp aktuella frågor och punkter kommer en avstämning av
pågående frågor göras under punkt 2 på dagordningen.

Föreningens info på sociala medier publiceras efter styrelsens godkännande.

3. Ekonomi. Adventsfirandet inbringade ca 3000kr från servering/försäljning och drygt 
2000kr i provision från utställarna.

Gunilla lämnar räkenskaperna till Susanne Larsson som anlitas för bokslut.

Önskemål om en ”rullande årskalender” där föreningens kommande aktiviteter 
fortlöpande uppdateras, lämpligen i en molntjänst med intern access. Varför inte köpa in 
den tjänsten och samtidigt uppdatera våra konton på soc. medier ?...

4. Uthyrning – månadsvärd

Kommande bokningar redovisade, mejlas också till styrelsen.



Månadsvärdar: Jan – Åsa, feb – Irene, mars – Lise.

5. Genomförda aktiviteter. Adventsfirande med konst och hantverk blev både trevligt och 
välbesökt med många av de tidigare utställarna men också några nya – kul!

Nästa års firande planeras till 7/12 mellan 13.00 – 16.00.

6. Kommande aktiviteter. Årsmötet paneras till 5 alt. 12 mars, beroende på när revisionen 
kan vara klar. Kallelsen, ut senast 4 veckor innan mötet, kompletteras med info om 
föreningens situation och akuta behov av nya styrelseledamöter.

Lise och Michel V författar verksamhetsberättelse och -plan.

Lise har mejlat ordf. i Parklängans samf. och bjudit in till en träff för dialog om ev.  
kommande samarbeten och gemensamma intressen.

Julgransplundring 19/1 kl. 14.00. Musiker = OK, Gunilla fixar påsar och ny gran, Åsa 
handlar till servering, Eva bakar 2 mj. kakor. Affisch och soc. medier.

 Möte med kommunantikvarien 12/2, Lise och Michel V deltar.

7. Renovering - underhåll. Inget att rapportera.

8. Nästa möte – årsmötet, därefter 19/3 kl. 18.30

9. Mötet avslutades.

…………………………………………..
……………………………………………..

Åsa Westberg Lise Nelzén

Sekreterare justeras
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